
Protokół nr XII/2019
Sesja Rady Miasta Wisła  w dniu 28 listopada 2019 roku
Obrady rozpoczęto 28 listopada 2019 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 16:40 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków:

1. Roman Cieślar
2. Stanisław Cieślar
3. Barbara Kędzior
4. Alicja Pilch
5. Tadeusz Pilch
6. Zdzisław Pilch
7. Piotr Pinkas
8. Janusz Podżorski
9. Piotr Polok
10. Jan Szalbot
11. Andrzej Szalbót
12. Bronisław Szalbót
13. Sławomir Wantulok
14. Mirosław Wójcik

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności jej obrad.

Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski powitał wszystkich przybyłych, stwierdził 
qvorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji i rozpoczął posiedzenie.

2. Przedstawienie porządku obrad (ewentualne zmiany).

Burmistrz Miasta Wisła poprosił o wprowadzenie do porządku obrad następujących uchwał:

l) zmieniająca uchwałę nr XI/153/2019 Rady Miasta Wisła z dnia 30 października 2019 r. w sprawie 
określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz wprowadzenia zwolnień 
przedmiotowych w podatku

m) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych

n) zmieniająca Uchwałę Nr XVL/622/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 18 października 2018 r. 
w sprawie opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi (ryczałt)

o) zmieniająca Uchwałę Nr XVL/622/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 18 października 2018 r. 
w sprawie opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi

p) zmieniająca uchwałę nr XXIII/166/04 Rady Miasta Wisła z dnia 24 czerwca 2004 r. w sprawie 
ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych w mieście Wiśle

r) zmieniająca uchwałę nr XXXI/404/2017 Rady Miasta Wisła z dnia 29 czerwca 2017 r. 
w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, wysokości stawek opłat za parkowanie, 
wysokości opłat dodatkowych oraz sposobu ich pobierania

Głosowano w sprawie:
Przedstawienie porządku obrad (ewentualne zmiany).. 
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Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (12)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, 
Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, 
Mirosław Wójcik
NIEOBECNI (3)
Tadeusz Pilch, Rafał Skurzok, Jan Szalbot

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

3. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Miasta Wisła z dnia 30 października 2019 r.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Miasta Wisła z dnia 30 października 2019 r.. 

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (12)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, 
Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, 
Mirosław Wójcik
NIEOBECNI (3)
Tadeusz Pilch, Rafał Skurzok, Jan Szalbot

4. Wystąpienie zaproszonych gości.

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że nikt z zaproszonych gości się nie zjawił 
i przeszedł do kolejnego puntu porządku obrad.

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta Wisła.

Radni zadawali pytania do sprawozdania a odpowiedzi udzielał burmistrz.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

6. Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczących Komisji.

Sprawozdanie Komisji Oświaty Zdrowia i Spraw Socjalnych odczytała Przewodnicząca Komisji 
Alicja Pilch. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Sprawozdanie Komisji Kultury, Turystyki, Promocji i sportu odczytał przewodniczący komisji 
Sławomir Wantulok. Sprawozdanie stanowi załącznik dr 5 do protokołu.

Id: 80004818-0A54-48C5-85FA-24CB2CB87DA5. Projekt Strona 2



Sprawozdanie Komisji Gospodarki Komunalnej, Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego, 
Ochrony Środowiska, Leśnictwa i Rolnictwa odczytał przewodniczący komisji Bronisław 
Szalbót. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Sprawozdanie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Miasta odczytał zastępca 
przewodniczącego komisji Andrzej Szalbót. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej odczytał przewodniczący komisji Jan Szalbot. Sprawozdanie 
stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

7. 

Informacja z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miasta Wisła.

Sprawozdanie odczytał Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski. Sprawozdanie stanowi 
załącznik nr 9 do protokołu.

8. Podjęcie następujących uchwał:

Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski poinformował, że  od ostatniego posiedzenia komisji 
wspólnych nic w uchwałach się nie zmieniło, za wyjątkiem uchwały o opłacie miejscowej.
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a) 
 zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła

Głosowano w sprawie:
zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową Miasta Wisła. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (13)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jan Szalbot
NIEOBECNI (1)
Rafał Skurzok

Uchwała nr XII/174/2019 stanowi załącznik nr 10 do protokołu

b) zmieniająca budżet Miasta Wisła na rok 2019

Głosowano w sprawie:
zmieniająca budżet Miasta Wisła na rok 2019. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 
Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik
NIEOBECNI (1)
Rafał Skurzok

Uchwała nr XII/175/2019 stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

c) zmieniająca uchwałę XI/160/2019 Rady Miasta Wisła z dnia 30 października 2019 r. 
w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu

Głosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę XI/160/2019 Rady Miasta Wisła z dnia 30 października 2019 r. w sprawie 
emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
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ZA (13)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jan Szalbot
NIEOBECNI (1)
Rafał Skurzok

Uchwała nr XII/176/2019 stanowi załącznik nr 12 do protokołu

d) zmieniająca uchwałę nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 roku 
w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty 
miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 
w opłacie miejscowej

Głosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę nr XI/146/2011 Rady Miasta Wisła z dnia 27 października 2011 roku 
w sprawie określenia wysokości dziennych stawek opłaty miejscowej, zarządzenia poboru opłaty 
miejscowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 
w opłacie miejscowej. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 
Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik
NIEOBECNI (1)
Rafał Skurzok

Uchwała nr XII/177/2019 stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

e) zmieniającą Uchwałę Nr XLIV/548/2010 Rady Miasta Wisła z dnia 29 kwietnia 2010 r. 
w sprawie ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej, określenia inkasentów, 
określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso oraz zwolnień w opłacie

Głosowano w sprawie:
zmieniającą Uchwałę Nr XLIV/548/2010 Rady Miasta Wisła z dnia 29 kwietnia 2010 r. 
w sprawie ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej, określenia inkasentów, 
określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso oraz zwolnień w opłacie. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
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Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 
Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik
NIEOBECNI (1)
Rafał Skurzok

Uchwała nr XII/178/2019 stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

f) w sprawie zmiany planu pracy Rady Miasta Wisła na 2019 rok

Głosowano w sprawie:
w sprawie zmiany planu pracy Rady Miasta Wisła na 2019 rok. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 
Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik
NIEOBECNI (1)
Rafał Skurzok

Uchwała nr XII/179/2019 stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

g) w sprawie Programu Współpracy Miasta Wisła z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w ustawie z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie (tj.Dz.U. z 2019 r., poz. 688) na rok 2020

Głosowano w sprawie:
w sprawie Programu Współpracy Miasta Wisła z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, o których mowa w ustawie z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie (tj.Dz.U. z 2019 r., poz. 688) na rok 2020. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 
Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik
NIEOBECNI (1)
Rafał Skurzok

Uchwała nr XII/180/2019 stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

h) w sprawie zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wiśle

Głosowano w sprawie:
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w sprawie zmiany Statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wiśle. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 
Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik
NIEOBECNI (1)
Rafał Skurzok

Uchwała nr XII/181/2019 stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

i) w sprawie utworzenia „Klubu Seniora+” w Wiśle

Głosowano w sprawie:
w sprawie utworzenia „Klubu Seniora+” w Wiśle. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 
Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik
NIEOBECNI (1)
Rafał Skurzok

Uchwała nr XII/182/2019 stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

j) w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach 
chronionych i ośrodkach wsparcia

Głosowano w sprawie:
w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach 
chronionych i ośrodkach wsparcia. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 
Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik
NIEOBECNI (1)
Rafał Skurzok
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Uchwała nr XII/183/2019 stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

k) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiących własność Gminy 
Wisła służebnością przejazdu i przechodu.

Głosowano w sprawie:
w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości stanowiących własność Gminy Wisła 
służebnością przejazdu i przechodu.

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (12)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, 
Janusz Podżorski, Piotr Polok, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, 
Mirosław Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Alicja Pilch, Jan Szalbot
NIEOBECNI (1)
Rafał Skurzok

Uchwała nr XII/184/2019 stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

l) zmieniająca uchwałę nr XI/153/2019 Rady Miasta Wisła z dnia 30 października 2019 r. 
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz wprowadzenia zwolnień 
przedmiotowych w podatku

Głosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę nr XI/153/2019 Rady Miasta Wisła z dnia 30 października 2019 r. 
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz wprowadzenia zwolnień 
przedmiotowych w podatku. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 
Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik
NIEOBECNI (1)
Rafał Skurzok

Uchwała nr XII/185/2019 stanowi załącznik nr 21 do protokołu.

m) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych
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Głosowano w sprawie:
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (13)
Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, 
Janusz Podżorski, Piotr Polok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir 
Wantulok, Mirosław Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Roman Cieślar
NIEOBECNI (1)
Rafał Skurzok

Uchwała nr XII/186/2019 stanowi załącznik nr 21 do protokołu.

n) zmieniająca Uchwałę Nr XVL/622/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 18 października 2018 r. 
w sprawie opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi (ryczałt)

Głosowano w sprawie:
zmieniająca Uchwałę Nr XVL/622/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 18 października 2018 r. 
w sprawie opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi (ryczałt). 

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (12)
Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, 
Piotr Polok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, Sławomir Wantulok, Mirosław 
Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Roman Cieślar, Tadeusz Pilch
NIEOBECNI (1)
Rafał Skurzok

Uchwała nr XII/187/2019 stanowi załącznik nr 22 do protokołu.

o) zmieniająca Uchwałę Nr XVL/622/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 18 października 2018 r. 
w sprawie opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi

Głosowano w sprawie:
zmieniająca Uchwałę Nr XVL/622/2018 Rady Miasta Wisła z dnia 18 października 2018 r. 
w sprawie opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
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Wyniki imienne:
ZA (10)
Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Zdzisław Pilch, Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, 
Piotr Polok, Jan Szalbot, Bronisław Szalbót, Mirosław Wójcik
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Roman Cieślar, Tadeusz Pilch, Andrzej Szalbót, Sławomir Wantulok
NIEOBECNI (1)
Rafał Skurzok

Uchwała nr XII/188/2019 stanowi załącznik nr 23 do protokołu.

p) zmieniająca uchwałę nr XXIII/166/04 Rady Miasta Wisła z dnia 24 czerwca 2004 r. w sprawie 
ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych w mieście Wiśle

Głosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę nr XXIII/166/04 Rady Miasta Wisła z dnia 24 czerwca 2004 r. w sprawie 
ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych w mieście Wiśle. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (13)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 
Sławomir Wantulok
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Mirosław Wójcik
NIEOBECNI (1)
Rafał Skurzok

Uchwała nr XII/189/2019 stanowi załącznik nr 24 do protokołu.

r) zmieniająca uchwałę nr XXXI/404/2017 Rady Miasta Wisła z dnia 29 czerwca 2017 r. 
w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, wysokości stawek opłat za parkowanie, 
wysokości opłat dodatkowych oraz sposobu ich pobierania

Głosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę nr XXXI/404/2017 Rady Miasta Wisła z dnia 29 czerwca 2017 r. w sprawie 
ustalenia strefy płatnego parkowania, wysokości stawek opłat za parkowanie, wysokości opłat 
dodatkowych oraz sposobu ich pobierania. 

Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Roman Cieślar, Stanisław Cieślar, Barbara Kędzior, Alicja Pilch, Tadeusz Pilch, Zdzisław Pilch, 
Piotr Pinkas, Janusz Podżorski, Piotr Polok, Jan Szalbot, Andrzej Szalbót, Bronisław Szalbót, 
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Sławomir Wantulok, Mirosław Wójcik
NIEOBECNI (1)
Rafał Skurzok

Uchwała nr XII/190/2019 stanowi załącznik nr 25 do protokołu.

9. Interpelacje i zapytania.

1. Radny Zdzisław Pilch zapytał burmistrza czy miasto planuje udział w kosztach w  przebudowie tras 
biegowych  na Kubalonce.  Burmistrz wyjaśnił, że miasto nie wydało ani złotówki na realizację tego 
zadania. Środki, które miasto dostało z budżetu centralnego są przeznaczone tylko na ten cel. Gmina 
nie może przeznaczyć ich na inne zadanie.

2. Radny Zdzisław Pilch zapytał o umieszczenie znaków drogowych na chodnikach przy przejściach 
dla pieszych przy  drogach wojewódzkich, które są rozłożone nie logicznie i zawężają  światło 
chodnika. Burmistrz odparł, że również tego nie rozumie i  zaraz po tym jak te znaki zaczęły pojawiać 
się na chodnikach Referat Gospodarki Komunalnej wystosował pismo do Zarządu Dróg 
Wojewódzkich w Katowicach a burmistrz osobiście interweniował u zastępcy  Dyrektora Pana 
Kalinika.

3. Radny Andrzej Szalbót zapytał czy już coś wiadomo w sprawie  suszek  na ulicy Bocznej, które 
były zgłaszane burmistrzowi.  Burmistrz odparł, że interweniował u właściciela w tej sprawie 
a mianowicie do PKP i będzie do skutku interweniować w tej sprawie.

4. Radna Alicja Pilch zapytała, czy data 30 listopada godz. 10:00 czy jest to realna data otwarcia 
przejezdności do Czarnego i czy zostanie przywrócona komunikacja miejska w okresie zimowym  
drogą przez Czarne. Burmistrz odparł, że ma nadzieję że komunikacja autobusowa zostanie 
przywrócona, gdyż są to wielkie koszty dla miasta i jednocześnie ma nadzieję, że w końcu powiat 
zacznie coś robić w kwestii komunikacji. Następnie wywiązała się rozmowa na temat ilości i godzin 
kursów autobusów do Czarnego. Co do  otwarcia drogi odpowiedzi udzielił pracownik Referatu 
Gospodarki Komunalnej Bogdan Juroszek, który poinformował, że w dniu dzisiejszym odbyła się 
kolejna rada budowy- roboty są realizowane zgodnie z zapewnieniami z dnia 18 listopada i na sobotę 
30 listopada na godzinę 12tą ma zostać przywrócona przejezdność z likwidacją wahadła na 
Kubalonce. Wahadło ma zostać na odcinku od ulicy Bajcary w kierunku PTTK, a drugie wahadło na 
górnym odcinku.  Pan Juroszek poinformował, że miasto zgłosiło  problem związany z zimowym 
utrzymaniem tego remontowanego fragmentu, ponieważ wykonawca będzie dalej prowadził roboty na 
poboczu i miasto chce żeby wykonawca odpowiednio przygotował, oznakował i protokolarnie 
przekazał  ten fragment do zimowego utrzymania a na chwilę obecną za zimowe utrzymanie na tym 
odcinku będzie odpowiadał  wykonawca robót.

5. Radny Mirosław Wójcik poprosił burmistrza o poruszenie kwestii przejścia podziemnego przy 
bunkrach. Burmistrz odparł, że  to jak i sprawa ścieżek rowerowych  jest główny punktem jego 
jutrzejszego spotkania z Dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich w Katowicach. Burmistrz 
poinformował, że przy okazji chce poruszyć temat remontu chodnika przy dojściu do Skoczni oraz 
budowę drugiego pasa od Manhattanu do Polany albo Gahury.

6. Radna Barbara Kędzior zapytała o przekop wzdłuż drogi wojewódzkiej a konkretnie o utrudniony 
wjazd na Osiedle pod Kubalonką. Burmistrz obiecał, żę będzie interweniował w tym zakresie.

7. Radny Roman Cieślar poruszył temat ulicy Cieślarów. Burmistrz odparł, że jest po spotkaniu 
z dyrektorem odpowiedzialnym za majątek w spółce, zostały przedstawione stanowiska i w 
poniedziałek  stanowisko miasta powinno wyjść do spółki. Został poruszony temat osuwiska przy 
drodze. Zarząd wyraził chęć przekazania drogi na rzecz miasta.
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8. Przewodnicząca Zarządu Ewa Sitkiewicz podziękowała organizatorom Forum Sołtysów w którym 
brała udział i stwierdziła, że  Wisła jest w czołówce.  Zapytała o termomodernizację OSP 
w Jaworniku. Burmistrz odparł, że wniosek jest na etapie decyzji o jego finansowaniu. Kolejne 
pytanie dotyczyło udziału zarządów osiedli w zbliżającym się kiermaszu świątecznym, gdyż z uwagi 
na ostatnie przejścia przy organizacji pikniku osiedlowego w Jaworniku (kontrola skarbowa), udział 
zarządów osiedli w tej formie jaka jest dotychczas jest problematyczny. Burmistrz poinformował, że 
w takim razie jeszcze raz o tym porozmawia z Panią Dyrektor Wiślańskiego Centrum Kultury.

9. Przewodniczący Rady Janusz Podżorski  zapytał o  otwarcie Jonidła i czy będzie  możliwość 
korzystania z tras biegowych, oraz zapytał o pomieszczenia na sprzęt narciarski i o wypożyczalnie. 
Burmistrz odparł, że chyba każdy pamięta jak wyglądało Jonidło, że były to obskurne baraki, i w 
związku z tym rozpoczął projektowanie poprzedzone zmianą planu zagospodarowania 
przestrzennego. W projekcie pierwotnie były dwa budynki, tylko  z uwagi na mniejsze 
dofinansowanie zdecydowaliśmy się na jeden budynek. Po konsultacjach z Wiślańskim 
Stowarzyszeniem Sportowym został wypracowany  model   wskazujący konkretne pomieszczenia 
które będą potrzebne do funkcjonowania klubu.  Zostało uzgodnione, że magazyn na sprzęt narciarski 
będzie w osobnym kontenerze nawiązującym architektonicznie do budynku Centrum Edukacji 
Ekologicznej. Co do tras to burmistrz  nie wyobraża sobie tego, że jak spadnie śnieg żeby trasy 
biegowe nie funkcjonowały, bo od tego jest skuter śnieżny przekazany przez miasto WSSowi, żeby 
utrzymywał trasy biegowe. Obecnie jest problem z wypożyczalnią bo póki co nie ma jej gdzie 
umieścić, ale przedsiębiorca który jest zainteresowany wypożyczalnią będzie korzystał z obiektu przy 
oczku wodnym. Burmistrz ma nadzieję ze na wiosnę te obiekty będą mogły być rozstawione tak aby 
stworzyć całą baze. Burmistrz nie ma zamiaru budować kolejnych budynków gdyż czas pokaże czy za 
parę lat część budynków centrum nie będzie mogła być wykorzystana na pomieszczenia sportowe. 
Obecnie narty skokowe są na skoczni, narty biegowe na Kubalonce.

10. Radna Barbara Kędzior zapytała kto jest odpowiedzialny za trasy biegowe na Jonidle. Burmistrz 
odparł, że dla amatorów biegów jest przeznaczone Jonidło, trasy będą przygotowane, współpraca 
z Panem Bosiem w tym temacie  się bardzo dobrze układała.

PRZERWA W OBRADACH

11. Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski zapytał o spekulacje na temat organizacji Pucharu 
Świata i o finansowanie przez miasto tej imprezy. Burmistrz odparł, że nie uczestniczył w rozmowach 
na temat zmiany terminu organizacji Pucharu Świata, a jednocześnie jest przekonany, że termin 
listopadowy jest dla miasta ekonomicznie i gospodarczo najlepszy, gdyż w okresie zimowym w Wiśle 
jest w zasadzie pełne obłożenie. Burmistrz nie zgadza się z Prezesem Wasowiczem co do zmiany 
terminu tej imprezy, rozumie, żę jest to dla prezesa stresujące i duże wyzwanie organizacyjne, ale 
organizacja w listopadzie daje za same noclegi obrotu około 5mln złotych nie licząc restauracji, 
punktów handlowych, parkingów, komunikacji. Koszty dla miasta: miasto funduje   tylko statuetki,  
wkład jest skromny w kontekście całego wydarzenia, ale dla budżetu miasta to jest znaczny wkład bo 
jest to około 80tyś złotych.

12. Przewodniczący Zarządu Osiedla nr 1 Kamil Witala poprosił burmistrza o wyjaśnienie dlaczego 
na skoczni na buli jest napis "Śląskie" a nie "Wisła". Burmistrz odparł, że  napis wziął się stad, że 
Województwo Śląskie dołożyło się do organizacji Pucharu Świata,  są to środki na poziomie około 
300tyś złotych i województwo postawiło warunki ze tez chce być widoczne. Burmistrz spróbuje 
podjąć rozmowy w tej sprawie żeby  był napis"Wisła -Śląskie".

13. Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski zgłosił kawałek uszkodzonego chodnika na 
wjeździe na ulicę Ochrowicza. Burmistrz odparł, że to sprawdzi i wystosuje pismo w tej sprawie  do 
Zarządu Dróg wojewódzkich w Katowicach.
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14. Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski zgłosił, że na wyremontowanym skwerku na 
Oazie są słabo dokręcone ławki i nie ma koszy. Burmistrz odparł, że skwerek nie jest jeszcze 
oficjalnie otwarty, podziękował za zasygnalizowanie i oznajmił, że jutro będą ławki dokręcone, 
Również postara się tam dołożyć kosz.

15. Przewodniczący Zarządu Osiedla Kamil Witala zwrócił uwagę na  schody na Blejchu, które są 
w tragicznym stanie. Burmistrz odparł, że ma tego świadomość, schody będą rewitalizowane, pamięta 
o tym. Następnie Pan  Kamil Witala zgłosił suche świerki na działce starego Kamieniołomu 
w Głębcach.  Burmistrz odparł, że tam już chyba były wydane decyzje na wycinkę drzew, ale mimo to 
ponownie się tym  zajmie.

16. Przewodnicząca Zarządu Osiedla Monika Lipińska spytała o nowo wybudowany most na Obłaźcu, 
czy jest szansa przed zimą się po nim poruszać. Odpowiedzi udzielił pracownik Referatu Gospodarki 
Komunalnej Bogdan Juroszek, który poinformował, że plan jest taki aby w połowie grudnia przekazać 
go do użytkowania, ale wszystko zależy od warunków pogodowych. Burmistrz dodał, że pod mostem 
jest zaprojektowana ścieżka rowerowa. Następnie Pani Monika Lipińska  zasygnalizowała  
o utrudnieniach  mieszkańców ulicy Dębowej, gdyż mają narzucony wyjazd  w prawo. Burmistrz 
odparł, że ma nadzieje, że  w pierwszym półroczu przyszłego roku będzie cały tamten odcinek 
zamknięty i oddany do użytku.  W następnej kolejności przewodnicząca zwróciła uwagę na stan drogi 
na odcinku od Obłaźca do Ustronia - jest pofalowany. Burmistrz odparł, że ten odcinek będzie 
frezowany przed nałożeniem warstwy ścieralnej.

17. Przewodnicząca Zarządu Osiedla Wisła Czarne Dorota Heczko zwróciła uwagę na stan mostu 
w Czarnym, a konkretnie barierki na moście. Pan Bogdan Juroszek odpowiedział, że konstrukcyjnie 
most jest w porządku, balustrady są w fatalnym stanie, i to wymaga porządnego remontu, ale na 
chwilę obecną są organizowane zabezpieczenia tak aby ruch pieszy przerzucić na drugą stronę. Jest 
przygotowywana  dokumentacja, która pozwoli oszacować koszty naprawy tego obiektu.

18. Przewodniczący Kamil Witala poprosił o zwrócenie uwagi na przyczółki na moście na ulicy 
Dziechcinka przy Pensjonacie Alaska. Burmistrz odparł, że  zostanie to sprawdzone.

10. 

Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania.

Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski poinformował, że z uwagi na brak zgłoszonych 
interpelacji i zapytań uznaje  ten punkt za wyczerpany.

11. Komunikaty i informacje.

Przewodniczący Rady Miasta Janusz Podżorski poinformował, że z uwagi na brak zgłoszonych 
komunikatów i informacji uznaje ten punkt za wyczerpany.

12. Wolne wnioski.

Radny Jan Szalbot poruszył kwestie zachęcania mieszkańców do ekologicznego opalania domów. 
Jego zdaniem nie ma nic lepszego niż suche drewno,  i apeluje o korzystanie z tego opału.

Wniosek radnego: "o  dopłaty do opalania drewnem i zachęcanie mieszkańców do palenia w piecach 
drzewem".

Burmistrz poinformował, ze w ostatnich latach zostało wymienionych około 150 pieców. 
W przyszłym roku będą ogłaszane kolejne nabory na wymianę pieców,  w tym również na piece na  
drewno.
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13. Zamknięcie obrad sesji.

Przewodniczący Rady Miasta Wisła Janusz Podżorski podziękował za udział w sesji, poinformował, 
że następna sesja zaplanowana jest na dzień 19 grudnia na godzinę 13:00 i zakończył obrady.

 

Przygotowała: Justyna Pilch
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